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Com et vas decidir a formar part del GT
Difusió de la Neuropsicologia (Lleida i
Pirineu)? 
De fet, vaig ser una de les neuropsicòlogues
que, juntament amb un parell d’amigues més,
va treballar en la creació del grup ara fa més
de 10 anys. Recordo que en diverses ocasions
havíem compartit converses relacionades
amb la limitació que teníem, des del nostre
territori, La Seu, Andorra i Lleida, per
desplaçar-nos fins a Barcelona i participar en
reunions, la necessitat de fer xarxa
professional en la nostra zona geogràfica o la
poca equitat formativa que hi havia en
neuropsicologia per a professionals de Lleida
i del Pirineu. Des d’aquest escenari vam
considerar que podia ser molt enriquidor
trobar-nos per treballar juntes i amb altres
companyes que es trobessin en una situació
similar a la nostra. 

Amb molta il·lusió, connexió, compromís i
ganes de compartir, vam fer que aquella idea
inicial es transformés en el naixement del
nostre grup, un espai de trobada
professional, acollidor i compromès amb la
nostra disciplina en el nostre territori.
Després de tots aquests anys puc dir que som
un grup actiu, cohesionat i ben consolidat.

Creus que el grup de treball és un bon
espai de reflexió? Per què?
Sense cap mena de dubte, per a mi és un
espai de reflexió compartida i de qualitat.
Cada reunió de treball que fem amb el grup
és una oportunitat de creixement, debatem,
escoltem, aprenem i ens enfortim
professionalment. El grup de treball ens
permet disposar d’un espai de confiança per
aturar-nos a pensar i repensar, compartir co-
neixements, informacions i bones pràctiques,

així com per analitzar i replantejar tot allò que
ens genera dubtes i que, molts cops, per manca
de temps o per pressió assistencial, no podem
fer en profunditat o com voldríem. Poso en valor
disposar d’aquest espai per a fer-ho.

Heu organitzat o esteu organitzant alguna
activitat de sensibilització o de formació?
Quina?  
Sí, i de fet aquest és un dels objectius del nostre
grup de treball. Abans de presentar la proposta
formativa al Departament de Formació del COPC
fem un brainstorming entre les membres del
grup sobre possibles temes relacionats amb la
neuropsicologia infantil i d’adults i aquell que
genera més interès és el que es treballa. 

Les primeres formacions que vam fer van tenir
lloc presencialment a Lleida, però amb la
pandèmia es va instal·lar el format en línia i
encara el mantenim.  

Enguany la proposta formativa que vam
organitzar girava entorn de la prevenció i la
intervenció en els trastorns mentals posant de
rellevància el paper de la neuropsicologia en la
pràctica clínica en l’àmbit de la salut mental.  

Vols afegir alguna cosa més? 
Des d’aquí vull agrair a totes les meves
companyes del grup, les que segueixen en actiu
i les que ja no hi són, per tot el que m’han
aportat al llarg d’aquests anys, tant
personalment com professional. 

El valor del grup l’aporten les persones que el
formen, animo a qui ho desitgi a contactar amb
nosaltres per seguir sumant, creixent i
compartint plegades molta neuropsicologia des
de Lleida i el Pirineu! 


